

TIDY-UP Tacoma

ថ្ងៃទី 18 ខែមេសា ឆ្នាំ 2023

ពីតំបន់សង្កាត់ និងឧទ្យានរបស់យើងរហូតដល់ផ្លូវទឹក Thea Foss ទីក្រុង Tacoma មានប្រវត្តិប្រកបដោយមោទនភាពក្នុងការសម្អាតទីក្រុងសាធារណៈរបស់យើង ដើម្បីឱ្យប្រជាពលរដ្ឋ និងភ្ញៀវទេសចរអាចរីករាយចូលទស្សនា។ ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងតែងតែពង្រឹងប្រជាពលរដ្ឋថា ពួកគេចង់ឃើញសេវាកម្មប្រសើរឡើង ដើម្បីគាំទ្រតំបន់សង្កាត់ស្អាត និងនាំមកនូវសុខភាពល្អ។ ជាការឆ្លើយតប ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងបានអនុម័តពន្ធគយក្នុងស្រុកថ្មីលើសេវាកម្មប្រមូលសំណល់រឹង ដែលជាផ្នែកមួយនៃគម្រោងថវិកាពីឆ្នាំ 2023-2024។ ថវិកាដែលទទួលបានពីពន្ធនេះនឹងផ្តល់មូលនិធិ និងពង្រីកកម្មវិធីសម្អាតសហគមន៍ ដូចជាកម្មវិធី Tidy-Up Tacoma ដែលត្រូវបានផ្តល់មូលនិធិពីមុនដោយប្រាក់បង់ផ្តាច់ពីច្បាប់ស្តីពីការរៀបចំផែនការសង្គ្រោះជនជាតិអាមេរិក និងមូលនិធិផ្សេងទៀតរបស់ទីក្រុង។

តាមរយៈពន្ធគយក្នុងស្រុកនេះ កម្មវិធី Tidy-Up Tacoma នឹងពង្រីក និងផ្តល់៖

- សេវាកម្មសម្របសម្រួលការសម្អាតសំរាម កម្ទេចកំទី និងកំនូសតាមទីសាធារណៈ
- ការថែទាំផ្លូវ
- ការថែទាំ និងផ្លាស់ប្តូរធុងសំរាមសាធារណៈនៅតាមតំបន់អាជីវកម្ម
- ការសម្អាតនៅ និងជុំវិញកន្លែងបោះដំរី
- បន្ថែមបុគ្គលិកដើម្បីចូលរួមដោះស្រាយបញ្ហាយ៉ាងសកម្ម
- ជំនួយទូទាត់វិក្កយបត្រឥណទានដើម្បីសម្រាលបន្តក្រសួងដែលមានចំណូលទាប
- ឱកាសសម្រាប់សហគមន៍ជូនដំណឹងអំពីកម្មវិធី និងសេវាកម្ម Tidy-Up Tacoma

ថវិកាដែលបានមកពីពន្ធនេះនឹងបន្តកិច្ចប្រឹងប្រែងរបស់យើងក្នុងការធានាថា ទីកន្លែងសាធារណៈ រួមមានផ្លូវថ្នល់ ចិញ្ចើមថ្នល់ ផ្លូវលំ និងតំបន់សង្កាត់ពាណិជ្ជកម្ម គឺស្អាត និងមានសុខភាពល្អសម្រាប់អ្នករស់នៅ ធ្វើការ និងលេងកម្សាន្តនៅទីនោះ។

ការទូទាត់វិក្កយបត្រ

- ពន្ធគយក្នុងស្រុក 6% បានចូលជាធរមាននៅថ្ងៃទី 1 ខែមេសា
- អតិថិជនលំនៅដ្ឋានដែលមានសំរាម 60 ប្តូរ ឡុងអាចដក \$3 ក្នុងមួយខែដែលដាក់បញ្ចូលទៅក្នុងវិក្កយបត្ររបស់ពួកគេ



សហគមន៍ដើរតួនាទីយ៉ាងសំខាន់ក្នុងការកំណត់ទីកន្លែង និងរបៀបដែលទីក្រុងនឹងផ្តោតលើកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងនៃកម្មវិធី Tidy-Up Tacoma។ ប្រជាពលរដ្ឋនឹងអាច៖

- ផ្តល់មតិកែលម្អអំពីរបៀបដែលទីក្រុងអាចគាំទ្របានល្អបំផុតនូវតម្រូវការសម្អាតសហគមន៍
- ចែករំលែកគំនិតអំពីរបៀបកែលម្អកម្មវិធីសម្អាតសហគមន៍ដែលមានស្រាប់ដូចជាកម្មវិធីអនុវត្តការសម្អាតតាមមូលដ្ឋាន (Adopt-a-Spot) និងកម្មវិធីល្បាតការចោលសំរាម (Litter Patrol)
- សហការជាមួយទីក្រុងលើមធ្យោបាយថ្មីដើម្បីចូលរួមជាមួយប្រជាពលរដ្ឋទាំងអស់នៅក្នុងទីក្រុង Tacoma ក្នុងការគាំទ្រទីក្រុងកាន់តែស្អាត

ស្វែងយល់បន្ថែម និងចូលរួមនៅគេហទំព័រ cityoftacoma.org/tidyup



កម្មវិធីសម្អាត តំបន់ជិតខាងរបស់ Tacoma



→ ចូលរួម និងមើលកម្មវិធីជាច្រើនទៀតនៅគេហទំព័រ cityoftacoma.org/tidyup

→ ដាក់ស្នើសុំណើសុំជំនួយសម្អាតទីក្រុងនៅគេហទំព័រ SeeClickFix.com/tacoma

កម្មវិធីអនុវត្តការសម្អាតតាមមូលដ្ឋាន និងល្បាតការចោលសំរាមតាមតំបន់សង្កាត់ (Adopt-a-Spot & Neighborhood Litter Patrol)

ជួយកាត់បន្ថយសំរាម និងរក្សាទីសាធារណៈរបស់យើងឱ្យស្អាតតាមរយៈការធ្វើការស្ម័គ្រចិត្តជាមួយកម្មវិធីអនុវត្តការសម្អាតតាមមូលដ្ឋាន ឬល្បាតការចោលសំរាមតាមតំបន់សង្កាត់ (Adopt-a-Spot or Neighborhood Litter Patrol)។ អ្នកធ្វើការស្ម័គ្រចិត្តនឹងទទួលបានសម្ភារការពារសុវត្ថិភាព និងសម្ភាររើសសំរាមដោយឥតគិតថ្លៃ។

កម្មវិធីលូបង្ហូរទឹកភ្លៀងតាមមូលដ្ឋាន (Adopt-a-Storm Drain)

ធ្វើការស្ម័គ្រចិត្ត 15 នាទី ពីរដងក្នុងមួយខែ ដើម្បីផ្លូវទឹកកាន់តែស្អាត និងសហគមន៍កាន់តែនាំមកនូវសុខភាពល្អ។ កម្មវិធីលូបង្ហូរទឹកភ្លៀងតាមមូលដ្ឋាន (Adopt-a-Storm Drain) ស្នើឱ្យប្រជាពលរដ្ឋប្រើប្រាស់លូបង្ហូរទឹកភ្លៀងនៅក្នុងតំបន់សង្កាត់របស់ពួកគេ ហើយរក្សាឱ្យស្អាតដោយគ្មានស្លឹកឈើ សំរាម និងកម្ទេចកំទីផ្សេងៗ ដើម្បីកាត់បន្ថយការបំពុលទឹក និងជួយបង្ហូរទឹកជំនន់ក្នុងតំបន់។

ហៅទៅកាន់ 2-Haul

កំណត់ពេលវេលាទៅយកសំរាមធំៗ និងសំពត់សំពោង។ សំរាមធំៗ 3 និង 15 ប្រអប់ ឬថង់នៃសំរាមតូចៗអាចប្រមូលច្រកចូល ហើយអតិថិជនតាមលំនៅដ្ឋានអាចប្រើប្រាស់សេវាកម្មនេះរហូតដល់ពីរដងក្នុងមួយឆ្នាំដោយមិនគិតថ្លៃបន្ថែម។ អតិថិជនក្រុមហ៊ុនដែលរស់នៅក្នុងផ្ទះមានច្រើនគ្រួសារ ឬបើកអាជីវកម្មអាចប្រើប្រាស់សេវាកម្មនេះសម្រាប់ថ្លៃសេវាទៅយកសំរាមអស់ \$75 ដែលនឹងត្រូវចេញវិក្កយបត្រគិតទៅក្នុងគណនីសេវាសាធារណៈរបស់អ្នក។

HIRE (ជួយជនជួបវិបត្តិគ្មានផ្ទះសំបែង)

HIRE គឺជាកម្មវិធីការងារដែលមានឧបសគ្គតិច ដែលផ្តល់ជូននូវសេវាកម្មកែសម្រួលភ្នាក់ងារ និងកាត់បន្ថយការទុកដាក់សំរាមដោយមិនគិតថ្លៃដល់ក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម។ កម្មវិធីដែលគ្រប់គ្រងដោយសហការជាដៃគូជាមួយ Valeo Vocation។

ស្ថានីយប្រមូលអាចម៍ឆ្កែនៅក្នុងតំបន់សង្កាត់

ជួយការពារការបំពុលដោយទឹកភ្លៀងដោយឧបត្ថម្ភស្ថានីយប្រមូលអាចម៍ឆ្កែដោយផ្តល់ថង់ និងផ្លាកសញ្ញាដែលរំលឹកអ្នកបណ្តើរឆ្កែនៅក្នុងតំបន់សង្កាត់របស់អ្នកឱ្យកើបអាចម៍ឆ្កែ ច្រកក្នុងថង់ ហើយបោះចោលទៅក្នុងធុងសំរាម។

ផ្ទងទម្លាក់សំរាមតាមលំនៅដ្ឋាន

ប្រជាពលរដ្ឋនៅក្នុងទីក្រុង Tacoma អាចកែច្នៃដបកែវ ក្រឡ និងថ្មពិលប្រើប្រាស់ក្នុងផ្ទះដោយទម្លាក់វាចោលនៅកន្លែងណាមួយក្នុងចំណោមទីតាំងទម្លាក់ចោលទាំងប្រាំកន្លែងនៅក្នុងទីក្រុង។ ទីតាំងខ្លះទទួលយកសំរាមផ្សេងទៀត ដូចជាក្រដាសកាតុងធ្វើកេស និងដែកអេតចាយ។

មជ្ឈមណ្ឌលកែច្នៃកាកសំណល់គ្រោះថ្នាក់នៃទីក្រុង Tacoma

ប្រជាពលរដ្ឋនៅក្នុងខោនធី Pierce អាចនាំយកសម្ភារគ្រោះថ្នាក់យកទៅបោះចោលប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងទទួលខុសត្រូវខ្ពស់នៅមជ្ឈមណ្ឌលកែច្នៃ ឬមជ្ឈមណ្ឌលកែច្នៃកាកសំណល់គ្រោះថ្នាក់សម្រាប់ការបោះចោលដោយមិនគិតថ្លៃ។

TacomaFirst 311

ចូលលេខ 311 ក្នុងព្រំដែនទីក្រុង Tacoma ឬ (253) 591-5000 ពីកន្លែងផ្សេងទៀតទៅផ្នែកគាំទ្រអតិថិជនរបស់ Tacoma ដែលផ្តល់ "ច្រកចេញចូលតែមួយ" សម្រាប់សេវាកម្មនៅក្នុងទីក្រុង។ បុគ្គលិកប្រចាំការពីម៉ោង 8 ព្រឹក ដល់ 5 ល្ងាច ថ្ងៃចន្ទ ដល់ សុក្រ។ ក៏មានអនឡាញ 24 ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃនៅគេហទំព័រ cityoftacoma.org/tacomafirst311។ កម្មវិធីទូរសព្ទក៏មានផងដែរ។

SeeClickFix

រាយការណ៍ និងតាមដានស្ថានភាពនៃបញ្ហាផ្សេងៗតាមអនឡាញ រួមទាំងការកំពប់ និងការបំពុលទឹក កម្ទេចកំទី ឬសំរាម ការចោលសំរាមខុសច្បាប់ គំនូសនៅទីសាធារណៈ និងច្រើនទៀតនៅលើអនឡាញនៅគេហទំព័រ SeeClickFix.com/tacoma។